
Zápis z jednání sportovního úseku ČSJ – 12 / 2016
Praha 13. 12. 2016
Přítomni:  Maier, Mrzílek, Musil, Novotný, Smolař
Hosté: K. Bauer

 1. Sportovní úsek se domluvil na úpravě své organizační struktury: sportovní úsek vede 
hlavní trenér. Jeho členy jsou kondiční trenér ČSJ, trenér SPS a oba trenéři SCM. Na 
činnost sportovního úseku dohlíží komise vrcholového sportu ve spolupráci s předsedou 
komise mládeže. KVS na své schůze zve hlavního trenéra s hlasem poradním.

 2. Trenér SPS předložil návrh složení družstva SPS na první pololetí 2017: Wehrenberg 
Lukáš, Krsička Michal, Krsička Lukáš, Nevelöš Adam, Himmelová Klára, Hála Petr, Mlejnek 
Tomáš, Jurečka Šimon, Kraus Tobiáš, Teubnerová Anna, Švíková Bára, Nevelöš Tibor, 
Chalupníková Kristýna, Himmel Jiří, Altmannová Kateřina. Sportovní úsek návrh přijal a 
předloží jej VV ČSJ na jeho prosincové schůzi ke schválení.

 3. Trenér SCM Laser spolu s hlavním trenérem předložili návrh na složení RD B: Jakub 
Halouzka a Štěpán Novotný. Dále návrh na složení RDJ A: Jakub Halouzka, Jiří Halouzka, 
Benjamin Přikryl a RDJ B: Jean-Baptiste Janča, David Bezděk, Martina Bezděková. Všichni 
nominovaní spolu s Ondřejem Teplým jsou zároveň zařazeni do SCM. Dále trenér SCM 
předložil návrh na další členy SCM Laser: Mário Nuc, Radek Sopoušek, Martin Kmenta, 
Bára Košťálová, Lenka Kališová, Lucie Keblová, Vítězslav Moučka, Zdeněk Dybal, Michal 
Koštýř, Zosia Burska. Sportovní úsek návrhy přijal a předloží je VV ČSJ na jeho prosincové 
schůzi ke schválení.

 4. Trenér SCM 29er prostřednictvím s hlavního trenéra předložil návrh na složení  SCM 
29er: Šimon Mareček / Jan Svoboda, Matěj Vítovec / Martin Krsička, Adam Ott / Matěj 
Konopík, Petr Košťál / Jaroslav Čermák, Matěj Jurečka / Tomáš Zíta, Ondřej Müller / 
Mikuláš Vaszi. Sportovní úsek návrh přijal a předloží jej VV ČSJ na jeho prosincové schůzi 
ke schválení.

 5. Sportovní úsek se dohodl na předložení plánů a přibližné kalkulace svých nákladů pro 
ideální variantu činnosti v roce 2017 nejpozději do konce ledna 2017. Na základě těchto 
plánů bude sestaveno rozdělení finančních příspěvků ČSJ na činnost trenérů, kteří dle 
příspěvků doupraví své plány.

 6. Sportovní úsek se zabýval možností účasti Jonáše Janoty na MS třídy Optimist. Při 
současné výkonnosti tohoto závodníka sportovní úsek nominaci nedoporučuje.

 7. Sportovní úsek vzal na vědomí žádost Václava Novotného o zveřejnění celkových 
finančních příspěvků jednotlivým členům RD, SCM a SPS za sezónu 2016.

Zapsal Tomáš Musil
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